

PMQ

TOURIST

PRIVILEGE

PROGRAMME

Coupon Book Redemption

Any overseas traveller visiting PMQ can redeem a PMQ Tourist Privilege Programme coupon book by simply present any valid ID or overseas travel document to official PMQ members of staff at PMQ Info Centre.

Redemption Counter Details

Location: Information Centre, Unit SG01, G/F Staunton, PMQ
Time: 10:00-20:00 (Monday - Sunday)

換領元創方禮遇計劃小冊子

所有海外旅客到訪元創方，可於服務中心向職員出示任何有效身份證或海外旅遊證件，即可免費獲贈元創方禮遇計劃小冊子一本！

換領處詳情

地點：元創方 Staunton 地下SG01室服務中心

時間：上午10時至晚上8時（星期一至日）

Terms and Conditions

1. Each overseas traveller is entitled to redeem only one PMQ Tourist Privilege Programme coupon book during the entire programme period.
2. The PMQ Tourist Privilege Programme coupon book will be given out on a first come, first served basis, while stock lasts.
3. Offer valid till 31 March 2016
4. In any cases of dispute, the decision of PMQ shall be final.

條款及細則

1. 每名海外旅客於整個活動期間只限換領元創方禮遇計劃小冊子一本。
2. 元創方禮遇計劃小冊子數量有限，先到先得，送完即止。
3. 元創方禮遇計劃有效期至2016年3月31日。
4. 如有任何爭議，一概以元創方之最終決定為準。

